

Press Release

New Emergency Grant Aid from Japan to Yemen

September 24, 2017

1. On September 19, the Government of Japan decided to extend additional Emergency Grant Aid of 2 million US dollars for Yemen through UNICEF and WFP. This humanitarian assistance from Japan is expected to alleviate Yemeni people's suffering from dire situation caused by cholera epidemic and potential famine.
2. The Government of Japan has already provided 61.75 million USD grant aid to Yemen for 2017, and with this assistance Japan's total contribution amounts 63.75 million USD.
3. Japan continues its efforts to alleviate Yemeni people's suffering in this difficult situation.

بلاغ صحفي

منحة طارئة جديدة من اليابان لليمن

24 سبتمبر 2017

1 قررت حكومة اليابان في 19 سبتمبر تقديم منحة طارئة إضافية لليمن بمبلغ 2 مليون دولار أمريكي عبر اليونيسيف وبرنامج الأغذية العالمي . وتهدف هذه المساعدات الإنسانية من اليابان إلى تخفيف معاناة الشعب اليمني من الحالة المتردية الناجمة عن انتشار وباء الكوليرا والمجاعة المحتملة .

2 وقد قدمت حكومة اليابان مساعدات لليمن بقيمة 61.75 مليون دولار أمريكي عام 2017، ومع هذه المنحة تصل قيمة مساهمة اليابان الإجمالية إلى 63.75 مليون دولار أمريكي .

3 وتواصل اليابان جهودها للتخفيف من معاناة الشعب اليمني في هذا الوضع الصعب .